



25% discount on Tiger Family's products

- Since 1972, Tiger Family has been continuing to reinvent their expertise into products that are engineered for style, comfort and durability. Nowadays, products from Tiger Family are sold in over 50 countries and the brand is well-known as the world's leading schoolbag specialist. Every small detail of their products is designed with care and made with love.

- Foundation members can enjoy **25% discount** on regular-priced items.

- To enjoy the special offer, Foundation member is required to:
 - 1) Visit the official website of Tiger Family (<http://www.tigerfamily.hk/>) to select the products

 - 2) Send private message about the selected product names and a photo of the Foundation membership card to Tiger Family's Facebook (<https://www.facebook.com/TigerFamilyHK/>)

 - 3) After verification of eligibility by Tiger Family, a one-time privilege code will be provided for Foundation member to purchase the products

 - 4) Foundation member can purchase the products with the privilege code via the official website of Tiger Family (<http://www.tigerfamily.hk/>) directly

- Tiger Family reserves the right of final decision in case of any disputes.

Contact information:

Tel.: (852) 2945-9229

Website: <http://www.tigerfamily.hk/>



Tiger Family 產品七五折優惠

- Tiger Family 於 1972 年創立，一直致力研發及生產時尚、舒適及耐用的書包或背包。如今，Tiger Family 的產品銷往 50 多個國家，該品牌以世界領先的書包專家而聞名。產品的每個小細節都經過精心設計，並以愛心打造。
- 基金會員可享有正價產品**七五折優惠**。
- 如欲享有此優惠，基金會員須：
 - 1) 瀏覽 Tiger Family 官方網站選擇產品 (<http://www.tigerfamily.hk/>)
 - 2) 將產品名稱及基金會員卡之相片以私人訊息方式傳送至 Tiger Family Facebook 專頁 (<https://www.facebook.com/TigerFamilyHK/>)
 - 3) Tiger Family 於核實身份後，便會向基金會員提供一次性的優惠碼
 - 4) 基金會員登入 Tiger Family 官方網站 (<http://www.tigerfamily.hk/>) 連同優惠碼直接購買產品
- 如有任何爭議，Tiger Family 保留最終決定權。

聯絡資料：

電話：(852) 2945-9229

網址：<http://www.tigerfamily.hk/>